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Vragen van het lid Rutte (VVD) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht «Eén op de twintig jongeren gebruikt Ritalin bij 
toetsen» (ingezonden 26 mei 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Eén op de twintig jongeren gebruikt 
Ritalin bij toetsen»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onwenselijk is dat middelen als Ritalin, angstrem-
mers en slaapmiddelen door ongeveer 10% van de jongeren worden gebruikt 
als «breindoping» rondom tentamens? 

Vraag 3
Weet u op welke manier jongeren in het bezit komen van Ritalin, angstrem-
mers en slaapmiddelen voor het gebruik rondom tentamens? Zijn er 
aanwijzingen dat artsen deze middelen ten onrechte voorschrijven? Zo ja, op 
welke manier kan dit gestopt worden? 

Vraag 4
Zijn er aanwijzingen dat jongeren via illegale handel aan Ritalin, angstrem-
mers en slaapmiddelen komen? Zo ja, wat is de omvang van deze illegale 
handel en wat wordt er ondernomen om hieraan een einde te maken?

1 http://www.eenvandaag.nl/binnenland/51647/
een_op_de_twintig_jongeren_gebruikt_ritalin_bij_toetsen
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